

Referat fra bestyrelsesmødet 28.04.25.

Til stede var: Erik Pedersen, Kaj Jensen, Flemming Sejr Christensen, René Rasmussen, Hanne Nielsen. Afbud fra Mads Zindorff

Dagsorden:

1. Siden sidst
2. Besøg på Ryttergården
3. Økonomi
4. Budget Baneudvalg
5. Møde med KIK
6. Arbejdsdag
7. Status Køkken
8. Vaskeplads til Buggier
9. Tilmelding til GolfMore
10. Tilmelding til "Golfspilleren i Centrum – DGU tilfredshedsanalyse"
11. Møde med MP advokaterne
12. Status hul 15
13. Bemanding i shoppen og åbningstider
14. Forpagtningsaftalen med Café 2
15. Ansøgning fonde
16. Ny telefon til sekretariatet
17. Evt.

Ad 1

Erik kunne meddele, at der har været møde med Syddjurs Kommune og Baneudvalget. Der skal etableres stikledninger fra "texas mose" over til en bæk, da grundvandet stiger. Det vand der pumpes væk fra hul 15 i øjeblikket, har ikke den store effekt, da det ledes tilbage til

”sumpen”. Denne process, vil medføre udgifter til klubben. Syddjurs vender tilbage med prisen på dette projekt.

Hanne har haft en dag med Ellis Højgaard, hvor der er fjernet ukrudt på den nederste terrasse, ved indgangen. Der er efterfølgende sprøjtet med eddikesyre, for at holde ukrudt nede. Vi mangler stadig den øverste terrasse. Der er indkøbt en lille elektrisk fliserenser, som står i udstyrsrummet. Der hænger også en ledning i rummet, så vi mangler et par frivillige, til at fjerne ukrudtet på den øverste terrasse. Dette må gerne gøres i løbet af de næste 10 dage, og efterfølgende fejles. Så vil Ellis komme forbi igen, og sprøjte denne terrasse også. Der er fjernet en del fra gavlen ud mod hul 1, men der mangler lige det sidste. Så send gerne en mail til [medlem1@ebeltoft-golfclub.dk](mailto:medlem1@ebeltoft-golfclub.dk) hvem der gerne vil hjælpe her. (der er ikke ret meget på den øverste terrasse)

René har haft møde med Kenneth vedr. den stadige trafik, der finder sted bag baren. Vi må på det kraftigste henvise til forrige referat, hvor det blev påpeget, at det ikke er tilladt at bruge denne del af klubben. Vi håber på jeres forståelse herfor.

Ved opladestationerne til buggies, kommer de skjold hjem, som er bestilt til at beskytte for vind og vejr. De bliver monteret snarest.

René kunne meddele, at de nye containere til affaldssortering er kommet, vi forsøger at få fat på flere af de små affaldsstativer, så vi kan sætte flere op ved bagrummet. Der skal sorteres på samme måde som hjemme privat. Husk at sortere når I kommer hjem fra turen.

Kaj kunne meddele, Vi er nu meldt ind i GOLF MORE. Her er der et gebyr på kr. 6000,00 pr. år. Greenfee billetter bestilles elektronisk til medlemmer af GOLFMORE. Dog skal man være obs, at der er udløbsdato på greenfee billetterne. Tilbudet gælder dog ikke for Flex medlemmer af klubben

## Ad 2

Vi aflægger et besøg på Ryttergården, med henblik på evt. vedligehold af denne. Besøget aflægges vi efter bestyrelsesmødet, mere herom senere

## Ad 3

Gennemgangen af økonomien indtil nu ser rigtig fornuftig ud. Vi talte bl.a. om vandafgiften vedr. vanding af greens, som vi betaler en del statsafgift af. Vi vil undersøge, om det er muligt, at lave en sø ved hul 15, hvorfra vi kan udføre vanding af banen. Man skal ikke betale statsafgift for vanding fra egen sø. Dette kan muligvis også være med til at løse vandproblemerne ved hullet. Dette skal dog meget grundigt undersøges og er fremtidsudsigter.

Ad 4

Budget til Baneudvalget, som gerne vil lave et overslag på, hvad der vil være af udgifter til fremtidens projekter. Vi afventer deres tilbagemelding, evt. med en lidt mere langsigtet plan for 2025 og 2026.

Ad 5

Vi skal have afholdt et møde med KIK, og Erik tager sig af dette, og sender invitation til formændene for disse.

Ad 6

Vi har aftalt der skal være en arbejdsweekend snart, så vi kan få banen og klubben gjort klar til sommeren. Sæt allerede nu kryds i kalenderen i weekenden 14. og 15 juni. Hanne går snarest i gang med at efterlyse en formand/kvinde for husudvalget, som kan være primus motor til denne opgave.

Ad 7.

Udvidelsen af køkkenet i kontordelen, starter op i næste uge. Erik og Christian Le Dous, går i gang med at opsætte gibs væggen i kontoret. Dette vil for nuværende, være den opgave vi får løst før sommeren. Resten af opdateringen af køkkenet følger løbende.

Ad 8.

Vi vil gerne etablere en vaskeplads til buggier. René undersøger muligheden for at etablere et afløb og en slange som kan kobles på vandhanen ved vasken. Mere om dette senere.

Ad 9

Vi kommer nu videre med klubbens medlemskab af GolfAmore. Dette får vi hurtigst muligt gjort noget ved, så vi kan sælge disse kort fra klubben. Erik er tovholder på denne opgave, og får hjælp af Susanne B. Jensen.

Ad 10

Som vedtaget på generalforsamlingen, tilmelder vi os "golfspilleren i Centrum" for at få overblik over hvor tilfredse vore greenfeespillere er med banen. Flemming Sejr er tovholder på denne opgave. Vi får det sat i værk snarest muligt.

Ad 11

Der er aftalt en aften med MP Advokaterne, hvor de kommer og fortæller om Fremtidsfuldmagt. Dette håber vi kan afvikles en aften her i maj. Erik kontakter Café 2, for at finde et par datoer. Vi sender dette til MP Advokaterne, så datoen kan fastlægges. Der vil komme en invitation til dette.

#### Ad 12

Status på hul 15 er, at der allerede nu i dag den 29.04. er fuld gang i gravearbejdet. Derfor er der som annonceret lukket på hul 15, foreløbig den 29. og 30. april. Dette er meddelt medlemmerne pr. mail.

#### Ad 13

Vi skal snart til at tænke på bemanningen i shoppen for sommeren. Der skal gerne findes afløsere under Gittes ferie. Hun afvikler ferie fra den 24.06.-03.07. Vi skal have fundet nogle ferieafløsere, så meld gerne tilbage snarest til klubben.. Man behøver ikke tage alle vagter, det kan godt være flere som melder sig. Vi håber på frisk tilbagemelding.

#### Ad 14.

Forpagtningsaftalen med Café 2 drøftes på et senere møde.

#### Ad 15

Vi er i samråd med DGI gået i gang med at søge fonde til køkkenrenoveringen. René laver et tilbud, som kan bruges til ansøgningen. Dette skal foreligge i løbet af 14 dage, hvorefter Carsten Gemal og repræsentanten for DGI går i gang med at søge.

#### Ad 16.

Der har været lidt snak om telefonen til sekretariatet fungerede optimalt. Vi får kigget på om telefonsvareren, er korrekt. Kaj tager sig af dette.

#### Ad 17

Under evt. var der ikke så meget nyt. Vi har fået en invitation til at deltage i "Djursland Rundt". Det er en invitation til at spille på 4 baner på Djursland. Greenfee spilleren køber et klippekort for 500kr, der giver adgang til at spille en gang i Kalø Golfclub, Norddjurs Golfclub, Grenå Golfklub og Ebeltoft Golfclub i juli måned. Dette har vi valgt at takke nej tak til. Vi synes, at der i forvejen er mange tilbud i Juli måned.

I stedet vil vi arrangere, i samråd med Café 2, en uge med billig greenfee. Lars Jørgensen har takket ja, til at være primus motor på denne opgave. Han aftaler selv med Kenneth og melder tilbage til bestyrelsen. Så mere om dette senere.

Der var ønske om at der på klubbens hjemmeside, bliver lavet et adfærds og etikette kodex.

Lars Jørgensen som står for etiketteudvalget har afleveret forslag til dette. Det vil hurtigst muligt blive lagt på hjemmesiden.